



THE GOVERNMENT GAZETTE OF MAURITIUS

EXTRAORDINARY

Published by Authority

No. 91

–

Port Louis : Monday 25 September 2017

–

Rs. 25.00

General Notice No. 1439 of 2017

LEGAL SUPPLEMENT

The undermentioned Proclamation and Government Notice are published in the Legal Supplement to this number of the *Government Gazette* :

Resumption of Office of President of the Republic of Mauritius by Her Excellency Mrs. Bibi Ameenah Firdaus Gurib-Fakim, G.C.S.K., C.S.K.

(Proclamation No. 35 of 2017)

The Medical Council (Medical Institutions) (Amendment No. 9) Regulations 2017.

(Government Notice No. 195 of 2017)

Prime Minister's Office,
Port Louis.

This 25th September, 2017.

Legal Notices and Advertisements

SALE BY LICITATION

Notice is hereby given that on the 26/10/2017 at 1.30 p.m shall take place before the Master's Court, situate at Supreme Court Building, Jules Koenig Street, Port Louis, the sale by licitation prosecuted at the request of Andre Elie MAMAROT against 1. Marie Myrna MAMAROT and 2. The Curator of Vacant Estates vested with the undefended rights in Mauritius of Joseph Emile Josue MAMAROT of "*Une portion de terrain étant tout ce qui reste après distractions de 1. une portion de terrain de la contenance indéterminée vendue suivant titre transcrit of Vol. 512/32 et 2. une portion de terrain de 3.65 perches vendue suivant titre transcrit au Vol. 567/71 d'une portion de terrain de la contenance originaire de 12 perches, le solde de laquelle a été trouve être être de 3.80 perches, située en cette ville de Port Louis, lieu dit 4Bis, Rue Gabriel Montenot et bornée d'après un rapport de Mons. S F Thomas, ancien arpenteur juré, le 13/11/1956, enregistré au Reg A 333 No. 8412, comme suit:- D'un côté, par un terrain vague, un chemin de sortie de trois pieds de large entre, sur 25 pieds; Du deuxième côté, par le sieur F Marie sur 49 pieds; Du troisième côté, par Mme P G Mauzolle, sur 29 pieds; Du quatrième et dernier côté, par M G Camal Boudou et par la dite sortie de 3 pieds de large entre, sur une longueur totale de 49 pieds La sortie de ce terrain se fera par la sortie de 3 pieds de large pour aboutir à une ruelle dit Street No. 4.* The whole morefully described in deed transcribed in TV 1228/50. *Ensemble une maison résidentielle y existant.*

All parties claiming a right to take inscription of legal mortgage upon the said properties are warned that they must do so before the transcription of the judgment of adjudication, failing which they shall forfeit such right.

Dated at Port Louis, this 11/09/2017.

Me A PRAYAG
of Sir William Newton Street,
Port Louis.
Attorney in charge of the sale

(Rec. No. 16/473235)

SALE BY LICITATION.

Notice is hereby given that on the 26/10/2017 at 1.30 p.m has been filed in the office of the Master and Registrar of the Supreme Court of shall take place before the Master's Court, situate at Supreme Court Building, Jules Koenig Street, Port Louis, the sale by licitation prosecuted at the request of Radharanee RAMDHARY, 2. Hemwantee RAMDHARY, and 3. Heirs of late Poospawatee RAMDHARY, namely:- (i) Thavish CHAREETUR, (ii) Kerishma CHAREETUR and (iii) Kishor CHAREETUR against Mrs Rageshwaree RAMDHARY, the lawful wife of Narashwarsingh TOTARAM of "*Une portion de terrain de la contenance de 110 toises située au quartier des Plaines Wilhems, lieu dit Beau Bassin, et bornée comme suit:- Des 1^{er} et 2^{ème} côtés, par le chemin commun; Des 3^{ème} et 4^{ème} côtés par le surplus du vendeur.* The whole morefully described in deed dated 08/11/1978, 30/11/1978 and 01/03/1979 and transcribed in Volume 1436/165. Together with a concrete residential building existing thereon provided with water and electricity supplies and all that may form part thereof".

All parties claiming a right to take inscription of legal mortgage upon the said properties are warned that they must do so before the transcription of the judgment of adjudication, failing which they shall forfeit such right.

Dated at Port Louis, this 11/09/2017.

Me A PRAYAG
of Sir William Newton Street,
Port Louis.
Attorney in charge of the sale

(Rec. No. 16/473235)